
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  
Datum 20 juni 2022 
Onderwerp Toegankelijkheid doorsteken Parklaan 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Vorig jaar heeft de Parklaan een mooie reconstructie ondergaan. In de Parklaan zijn een aantal 

oversteekplaatsen gemaakt waarbij overal trottoirbanden zijn gemaakt. Door het aanbrengen van 

deze trottoirbanden wordt het oversteken voor minder mobiele mensen lastig dan wel onmogelijk 

gemaakt. 

Mensen met een scootmobiel of rollator zijn genoodzaakt om een stuk om te rijden of te lopen voordat 

ze richting park kunnen. Volgens VLP Roosendaal is het juist de bedoeling dat bij ieder voetpad een 

afschuining wordt gemaakt zodat mensen met een beperking gemakkelijk het park kunnen betreden. 

Volgens onze waarneming betreft het hier een viertal plaatsen in de Parklaan welke aangepast 

zouden moeten worden. 

 

Hierover heeft VLP Roosendaal de volgende vragen; 

1. Is het College bekend met bovenstaande situatie in de parklaan waardoor mensen met een 

mobiele beperking de oversteek richting park niet kunnen maken? 

2. Is het College bereid om de hierboven voorgestelde aanpassingen in de Parklaan te realiseren 

zodat de minder mobiele mensen makkelijk de oversteek kunnen maken, en zo ja, op welke 

termijn kan dit gerealiseerd worden? 

3. Is de “ROGEP” bij de reconstructie van de Parklaan betrokken geweest? 

4. Zijn er in Roosendaal nog meer van deze situaties bij Uw College bekend waarbij nog 

aanpassingen dienen te gebeuren voor minder mobiele mensen? 

 

Alvast dank voor uw antwoorden. 

Namens de fractie van VLP Roosendaal, 

Wilbert Brouwers 

 

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Is het College bekend met bovenstaande situatie in de parklaan waardoor mensen met een 

mobiele beperking de oversteek richting park niet kunnen maken?  

Binnen onze organisatie is dit recent opgemerkt. Vanuit de samenleving zijn er tot op heden geen 

meldingen of vragen ontvangen. 

2. Is het College bereid om de hierboven voorgestelde aanpassingen in de Parklaan te realiseren 

zodat de minder mobiele mensen makkelijk de oversteek kunnen maken, en zo ja, op welke termijn 

kan dit gerealiseerd worden?  

Wij zijn bereid te kijken naar een beter en meer toegankelijk Roosendaal, hiervoor zijn er ervaren 

knelpunten in beeld gebracht. Wij nemen deze situatie hierin mee. 

3. Is de “ROGEP” bij de reconstructie van de Parklaan betrokken geweest?  

Ja. Over de toegankelijkheid van deze paden met half verharding zijn destijds echter geen 

aanvullende opmerkingen gemaakt. Wij brengen deze casus opnieuw onder de aandacht van het 

ROGEP.  

4. Zijn er in Roosendaal nog meer van deze situaties bij Uw College  

Er zijn op diverse plekken in Roosendaal verbeteringen m.b.t. toegankelijkheid realiseerbaar. Wij 

hebben op diverse plekken de verminderde toegankelijkheid ook in beeld, al dan niet gemeld door 

inwoners. Dit jaar worden diverse bekende locaties in overleg met de werkgroep Meldpunt 

toegankelijkheid aangepast. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


